
 

I september gjordes en översyn av alla vägar och gator på området. Fel och brister 

har dokumenterats och utifrån de kommer vi sedan att göra en plan för åtgärder och 

sätta en prioriteringsordning för när åtgärderna behöver genomföras. Som ett första 

steg har vi ansökt till Falkenbergs kommun om bidrag till förbättringsåtgärder för 

delen som går från korsningen vid Rimmarevägen/Stenhuggerivägen upp till 

Österleden. Blir ansökan beviljad kommer dessa åtgärder genomföras under 

kommande år. 

Sommaren har passerat och styrelsen har utvärderat säsongens skötsel utav våra 

grönområden. Vi upplever att arbetet har fungerat bra. Vi har även haft möjlighet att 

röja bort sly i omgångar runt om där det behövts.

Från styrelsens håll tittar vi hela tiden på hur vi kan fortsätta utveckla våra härliga 

grönområden. Bland annat tittar vi på en ansökan till Falkenbergs Sparbanks 

Framtidsbank för att anlägga ett utegym vid fotbollsplanen. Vi har även fått in 

förfrågning om att bygga ett bollplank vid fotbollsplanen. Vid vår grillplats kommer vi 

att se över möjligheten att med grönska rama in området ytterligare för skapa en 

härlig mötesplats. 

Just nu och i ett par veckor framåt genomför Falkenbergs kommun 

förbättringsåtgärder och asfaltering på cykelvägar, detta är en del i arbetet inför 

färdigställandet av Tröingedalsskolan. För mer information om det arbetet hänvisar vi 

till Falkenbergs kommun.

I november gör styrelsen budget inför 2025. Ekonomin för 2024 ser bra ut och följer 

budget, inga oväntade utgifter har tillkommit under året.  

Kiosken på Tröingeberg fick tidigare i höst bidrag från Falkenbergs Sparbanks 

Framtidsbank för att sätta upp en hjärtstartare. Båda vägföreningarna på området har 

beslutat att bidra med 4000 kr var i arbetet- Hjärtstartaren kommer att placeras 

utomhus och ska vara tillgänglig för alla på Tröingeberg.


